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Tariceanu, despre OUG 114 privind modificarile fiscale, inclusiv “taxa pe

lacomie”: Daca nu încheiem discutiile, solutia de rezerva este prorogarea

Presedintele Senatului, Calin Popescu Tariceanu, a declarat, marti, la Parlament, ca daca discutiile în

privinta OUG 114 din domeniul fiscal nu se încheie pâna pe 31 martie, când actul normativ ar începe sa-si

produca efectele, solutia de rezerva este prorogarea termenului de aplicare. 

„Eu cred ca este normal ca în aceasta faza în care suntem, si aici ma refer la un lucru foarte clar, Ordonanta înca nu

si-a produs efectele, sa discutam cu cei din mediul economic pentru a vedea care sunt îngrijorarile pe care le au si

sa încercam sa le remediem. (…) Am discutat si cu domnul Dragnea, suntem amândoi de acord ca trebuie facute

anumite ajustari în asa fel încât Ordonanta sa îsi atinga obiectivele. (…) Ne-am dori sa terminam cât mai repede

discutiile pe Ordonanta 114. Probabil, daca nu încheiem pâna la sfârsitul lunii, avem o solutie de rezerva de a

proroga termenul de aplicare pâna terminam discutiile si definitivam textul OUG”, a declarat presedintele

Senatului, Calin Popescu Tariceanu, marti, la Parlament.

Presedintele Senatului spune ca discutiile cu actorii implicati au avansat, dar ca „mai sunt mici corectii de adus”.

„Am avut câteva discutii inclusiv cu reprezentanti ai Bancii Nationale si am avansat foarte bine pe Ordonanta 114.

Exista as pune deja un acord asa de principiu pe anumite modificari care vor trebui facute si, sigur, ne dorim cât de

repede, adica pâna la sfârsitul lunii acesteia, având în vedere ca OUG intra în vigoare la 31 martie. Însa, trebuie sa

discutam toate componentele, adica si mediul bancar, unde deja avem conturate modificarile care urmeaza sa fie

facute, si zona de energie si zona de telecomunicatii si pilonul 2 de pensii, fondurile de asigurari de pensii. Mai

sunt mici corectii care trebuie aduse, de exemplu, cum e cea referitoare la încadrarea zilierilor, care nu a atras

atentia publicului, dar trebuie sa profitam de aceasta ocazie sa aducem anumite corectii si acolo”, a spus Tariceanu,

Liderul ALDE sustine ca, desi vor exista modificari în textul OUG 114, principiile ramân neschimbate.

„Principiile OUG 114 ramân valabile. Unul din ele, plafonarea pretului la gaze. În ceea ce priveste zona bancara,

de a pune presiune pe dobânzi în mod consistent pentru a se micsora ecartul între dobânzile care sunt date de banci

pentru depozite si dobânzile care sunt percepute pentru credite, acesta este a e unul din principalele obiective,

precum si cresterea nivelului de intermediere financiara în zona bancara (…). În zona de telecomunicatii, taxa

pentru licentele 5G pare sa fie una descurajanta. Investitiile pe care societatile de telecomunicatii sunt de presupus

ca le vor face în aceasta tehnologie sunt influentate de costurile pentru licente. Daca licentele sunt prea scumpe,

atunci riscul este sa nu investeasca în aceste tehnologii si sa ramânem cu actualul nivel adica 3G - 4G, ceea ce eu

cred ca trebuie evitat”, a adaugat presedintele Senatului.

Şi presedintele PSD, Liviu Dragnea, a declarat sâmbata ca în a doua parte a lunii Guvernul ar putea adopta o

Ordonanta de Urgenta care sa completeze OUG 114/2018, dupa ce vor fi gasite solutii acceptate de toate partile

din domeniile bancar, energie si opratorii de telefonie mobila.
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